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Møteprotokoll 
Hva: AK styremøte nr. 3, 2022 - 2024 
Avholdt: Scandic Holmenkollen Park og Microsoft teams møte kl. 12:30-15:00, fredag 
16.09.2022 
Til stede: Tonje Norheim Tangerud, Ola Evjen, Roar Karlsen, Nora Sofie Dietrichson Bruun og 
Unni Elisabeth Forshaug,  
Forfall: Dagfinn Neteland 
Fra admin.: Claus Johan Ryste, Mats Nysæter, Marius Risan og Mari Hagvaag Sem 
Kopi: Skistyret og NSF Administrasjon 
Referent: Mari Hagvaag Seim 
 
Sak 16 2022 - 2024   Godkjenne innkalling 
Innkalling godkjennes. 
 
Sak 17 2022 – 2024  Godkjenne referat 
Referat styremøte nr. 2 godkjennes. 
 
Sak 18 2022 – 2024  Overordnet økonomi v/Mats Nysæter 
Mats gikk igjennom økonomiavdelingens oppbygging og arbeidsoppgaver. 
 
Sak 19 2022 – 2024  Status marked v/Marius Risan 
Marius presenterte arbeidet på marked, deriblant hvordan det jobbes med 
samarbeidspartnere og leads. 
 
Sak 20 2022 – 2024  Sportslig status og planer 
Claus gikk igjennom overordnet plan for sesongen. Presentasjon med oppdaterte antall 
utøvere og støtteapparat. WC-lagene har vært i Chile og New Zealand. Gode forhold og 
ingen skader på utøvere. E-cup damer har ny trener og det fungerer bra. De har samling på 
Juvass. E-cup herrer er i Stelvio og har også gode treningsdager. 
 
Sak 21 2022 – 2024  Administrativ status 
Marius har startet og er allerede i gang med arbeidet sammen med Erika. Forberedelser til 
ny sesong for bredde og toppidrett. Einar holder trenerkurs utover høsten. Stefan har 
avholdt Iron man tester. 
 
Sak 22 2022 – 2024  Økonomi status 
Økonomirapport per august med oppdatert prognose ble presentert.  
 
Sak 23 2022 – 2024  AK representasjon 22-23 
AK gikk igjennom reiseplan for sesongen. 
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Sak 24 2022 – 2024  Høstmøte 2022 
AK gikk igjennom program til høstmøte og plan for agenda. Nora, Tonje og Claus lager forslag 
til detaljprogram som behandles pr- epost, publiseres når klart. Inviterer region TD-ene til 
høstmøtet.  
 
Sak 25 2022 – 2024  Eventuelt 
Roar blir med videre i ankeutvalget som representant for alpint. 
 


